
Grundejerforeningen Fresiahaven 

Referat af bestyrelsesmøde hos Anette d. 7. juli 2011. 
 
Tilstede: Finn K., Bjarne, Anette og Hanne 
Fraværende: Lisa 
 

1. Godkendelse af referat af bestyrelsesmødet d. 14. marts 2011 
Referatet er tidligere godkendt via mailkorrespondance 

 

2. Deltagere ved demonstration af pumper 
Johnni nr. 10, Kurt nr.14, Sven nr. 20, Finn nr. 18, Bjarne nr. 8, Peder nr. 7 og Sven nr. 12. 
Ved risiko for oversvømmelse kan ovenstående kontaktes. 
 

3. Kontakt til Kommunen vedr. vores oversvømmelsesproblem 
Finn har kontaktet Kommunen pr. tlf. Han blev bedt om at skrive til dem. 
 

4. Forsikring af teknik, hus og inventar 
Vi opsiger vores teknik-forsikring og udbeder os et tilbud på forsikring af materiellet, som står i 
huset. Vi spørger også Alm. Brand, hvorfor prisen på vores bygningsforsikring (skur på 13 m2) er så 
høj (kr. 3.412,00 årligt) 
 

5. Fælles arbejdsdag 
Vi skal fælde 7 rønnetræer mod sydvest, stammerne skal saves i små stykker og fjernes 
Genplantning må ske til efteråret. 
Oprydning af fællesareal mod sydøst dvs. beskæring af buske mm. 
Beskæring af rønnetræer mod sydvest – beskæring af døde grene 
Rydning ved sti oppe ved kirken 

 
Dato:   13. august kl. 9.00 til kl. 14.00 
           14. august kl. 9.00 til kl. 14.00 – derefter vil der være et let traktement. 
 
Hvis vejrmeldingen er meget dårlig i disse dage, flytter vi det til 20. og 21. august. 
Hanne mailer ud til beboerne og beder om tilmelding til fællesarbejdet. 
Bestyrelsen har besluttet at købe en buskrydder 
 

6. Snerydning 
Vi vil spørge Søren Eisbo, om det var muligt, han kunne skrabe næste vinters eventuelle sne ind i 
vore forhaver, altså lave vejen bredere til og med rendestenen. Sidste år var det et stort problem med 
den megen sne, når den enkelte husejer skulle holde sit fortov rent, samtidigt med at entreprenøren 
skubbede sneen ind på fortovet. Vi skal så bruge vejen til gangareal. Det ville så også være godt at 
holde rendestenen fri for is og sne ved tøbrud. 
Vi har besluttet os for at købe et lille lager vejsalt på 250 kg først på vinteren. Det kan ligge i 
teknikskuret. 

 

7. Containerpladsen ved Byvejen 

Containerpladsen er blevet brugt af udefrakommende folk. I sidste uge lå der flytteaffald i den, som 
ikke hørte til husholdningsaffald – glasskår – spraydåser – malerdåser – Viasat boks i aluminium – 
DVD-holder i aluminium. 
Var det en ide at få flyttet pladsen længere ned bag P-pladserne? Tages op på næste 
generalforsamling. 
 
Referent: Hanne Neumann 


